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FAU-møte Nøklevann skole – nr. 3 2022/23 
 

 

FAU-møte 18.01.2023 

Kl. 17:30-19:30, Nøklevann skole, Bygg 1, personalrommet 

 

Til stede: 

• Katrine Øyvåg - FAU-leder 

• Hege Skalleberg Gjerde - Nestleder og 5a 

• Anne Åstad - 1a 

• Kari Haugsdal – 1b 

• Lina Undrum Mariussen - 2a 

• Ida Stark - 2b 

• Ollie Minellie Velasquez - 3a 

• Johanne Nygaard - 3b 

• Heidi Sagmoen – 4a 

• Geir Andreas Neset - 4b 

• Morgan Auvi Hellum - 4b 

• Irene Hovde  5b 

• Fameeda Kausar - 6a 

• Ragna Øverli - 6b 

• Filsan Farah Ali – 7a  

• Vidar Tenmann - 7b 

• Mona Røbergshagen – 7c  

• Ellen Sundby (rektor) – informasjon innledningsvis i møtet  

 

Møteleder: Katrine Øyvåg 

Referent: Hege Skalleberg Gjerde 

 

Agenda: 

 

Nr. Sak 

1 Informasjon fra skolen ved rektor Ellen Sundby 

2 Runde rundt «bordet»: Hvordan står det til i klassen min? 

3 Informasjon fra samarbeidsmøtet mellom skoleledelsen og FAU-styret v/Katrine 

4 Siste nytt fra trafikkgruppa/Hjertesone, v/Mona og Siri 

5 Kort status fra skole-hjem-gruppa + SMU v/ Ragna og Elise 

6 Siste nytt fra 17. mail gruppa v/Geir Andreas 

7 Siste nytt fra Bokmarkedsgruppa v/Ida og Lina 

8 Diskusjon: Årets nettvett-kampanje 

13 Eventuelt 
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1. Informasjon fra skolen ved rektor Ellen Sundby  
 
Skolens nye rektor, Ellen Sundby, presenterer seg for FAU. Hun forteller at om sin bakgrunn 

som pedagog og skoleleder, om en veldig god mottakelse på skolen og et varmt og godt møte 

med en elevgruppe som hun er i ferd med å lære seg navn på.  

 

Rektor informerer:  

Om personalsituasjonen  

• Kontorleder: Utlysning ute nå 

• Undervisningsinspektør: Hilde Rønning-Arnesen tiltrer 1. mars 2023 

• AKS-leder: Bjørnar Holsæter tiltrer 1. mars 2023 

• Nye stillinger som lyses ut: 

o 100 % kunst- og håndverkslærer: Skolen ønsker å få best mulig uttelling for de 

nye kunst- og håndverksfasilitetene skolen har fått med det nye bygget.  

o 100 % bibliotek og leselærer: Skolen vil øke fokuset på leseopplæring og 

leseglede, blant annet ved å innføre tilgjengelige og åpne bibliotek - som også 

er elevdrevet, f.eks. ved å bruke sterke lesere som bokanmeldere og til å hjelpe 

til med å drifte bibliotekene.  

 

Skolekatalogen 

Skolen mangler fremdeles cirka 70 underskrifter fra foresatte. Dette er grunnen til at årets 

skolekatalog ikke er sendt ut. Det er sendt ut skolemelding om dette et par ganger, men vi er 

altså fremdeles ikke i mål.  

Rektor undersøker andre muligheter for å innhente samtykke, f.eks. om FAU-representanter 

kan få vite hvem det gjelder i sin klasse slik at vi kan ta direkte kontakt.  

     Usikker på om du har gitt ditt samtykke? Sjekk her, og del gjerne informasjon med din 

klasse igjen: https://www.oslo.kommune.no/skole-og-utdanning/samtykke-til-fotografering/ 

 

Leksehjelp 

Spørsmål om leksehjelp for flere trinn ble spilt inn i forkant av FAU-styrets møte med skolens 

ledelse.  

Det vurderes om flere trinn skal få leksehjelp, muligens i samarbeid med AKS. Dette blir spilt 

inn til ny AKS-leder som tiltrer 1. mars 2023. 

 

Informasjon fra AKS 

Skolen ønsker økt fokus på tilstedeværelse for barna. Derfor er det viktig at foreldre med barn 

på AKS respekterer regelen om at informasjon om hjemsending på skje før kl.13, og helst i 

appen IST Home.  

Mange foresatte ringer og sender meldinger til AKS på ettermiddagen. Dette fører til at de 

ansatte på AKS blir opptatt med telefoner/meldinger. Dette skal også presiseres i egen 

kommunikasjon til foreldre med barn på AKS.  

I forkant av FAU-styrets møte med skolens ledelse, ble det stilt spørsmål knyttet til 

matserveringen på AKS. Foresatte lurer på om maten blir spist og på grunnen til at det ikke 

serveres mat alle dager.  

Tilbakemeldingen er at det serveres mat alle dagene på AKS, men ikke varmmat alle dager.  

Svarene fra brukerundersøkelsen kommer snart og tilbakemeldinger blir brukt for å 

videreutvikle AKS-tilbudet. 

 

Nettvett 
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Foreldre er opptatt av nettvett, bruk av iPad-er og sosiale medier blant barna. FAU og skolen 

skal sammen legge inn en innsats for å øke bevisstheten rundt vår digitale hverdag. Skolen ser 

på opplegget som ble kjørt før pandemien og vurderer sammen med FAU om hvordan vi skal 

legge det opp i dette skoleåret.  

FAU må finne ut hva vi ønsker og melde tilbake til skolen v/rektor. Utgifter til evt. foredrags- 

/kursholdere e.l. deles mellom FAU og skolen.  

 

Lån/leie av skolens lokaler 

Det er besluttet at skolens lokaler kan lånes ut til sosiale klasseaktiviteter og bursdager. 

Informasjon om mulighetene for å låne lokaler på skolen for klasse-/trinnarrangementer skal 

legges ut på skolens hjemmeside. 

 

SMU (skolemiljøutvalget): Neste SMU-møte er 24. januar 2023.  

 

2. Runde rundt «bordet»: Hvordan står det til i klassen min? 
• De fleste klassene melder om gode erfaringer med sosiale arrangementer som 

årstidsgrupper, foresatt-kvelder, bursdager osv.  

o HUSK: Gode foresatt-relasjoner er det beste tipset for å forebygge, eller eventuelt 

håndtere, vanskelige situasjoner som dårlig klassemiljø, konflikter mv.!  

• Ganske mange trinn forteller også om utfordringer knyttet til læringsmiljø, uro og dårlig 

språkbruk.  

Skolen har satt i gang tiltak på flere trinn, og disse følges opp særskilt. 

 
 

3. Info fra samarbeidsmøtet mellom skoleledelsen og FAU-styret 

ved Katrine  
Gjennomgang av saker som ble tatt opp på et forberedende møte med skoleledelsen er 

referatført under pkt 1.  

I tillegg ble det snakket om:  

• Sommerskoletilbud i Østensjø bydel: Tilbudet var dårlig i 2022. Rektor vil kontakte 

kommunen om behov for å prioritere bydelen vår dette skoleåret. 

• Overgangen fra barnehage til skole: Det er stor overgang å være 1.klasse-foresatt for 

første gang. Rektor har signalisert at hun vil se på muligheter for å forberede foresatte 

allerede før barna begynner på skolen, og FAU ønsker å se på en fadder-ordning for 

førsteklasserepresentanter / andre tiltak som kan gjøre overgangen så trygg og god 

som mulig.  

 

4. Kort status trafikkgruppe/hjertesone, ved Mona og Siri  
Gruppa vil sette i gang prosessen for at Nøklevann skole kan bli en «hjertesone» og tar kontakt 

med rektor/skolen angående søknadsprosessen.  

Trafikksituasjonen på Bogerud-siden er mest utfordrende, men gruppa etterlyste også innspill 

på forhold på Bøler-siden. Det var noen innspill i møtet, gruppa jobber videre med å hente inn 

og systematisere. 

 

5. Kort status fra skole-hjem-gruppe/SMU, ved Ragna og Elise  
Gruppa har hatt et møte og ønsker å lage et årshjul for foresatte-involvering.  
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Veldig mye informasjon finnes allerede, men det er spredt og litt uoversiktlig. Det trengs 

derfor en systematisering av når på året hvilke klasser er forventet å bidra med/arrangere 

ulike ting, tips til ulike aktiviteter FAU/klassekontakter kan sette i gang på ulike deler av året, 

andre tips og triks etc.  

 

6. Siste nytt fra 17. mai gruppa ved Geir Andreas  
FAU-representantene i 4. og 5. trinn har begynt planleggingen av årets arrangement.  

Det er noe usikkerhet rundt hvor mange besøkende som egentlig kommer i år fordi 17. mai 

etterfølges av langhelg. Gruppa vurderer å sende ut en undersøkelse for å kartlegge hvor 

mange man skal planlegge arrangementet for.  

Det er en fast brøk på deling av inntektene fra 17. mai-arrangementet: 1/3 til FAU, og 2/3 til 

klassene. 

Det ble påpekt at alle synes det er gøy å vinne kule premier, og at man i den forbindelse må 

huske at det er lurt å involvere foresatte også utenfor 4. og 5. trinn, med tanke på å hente inn 

premier. 

 

7. Siste nytt fra Bokmarkedsgruppa ved Ida og Lina  
Planleggingen er i gang. Bokmarked med kafé arrangeres på skolen 16. april.  

Det kom innspill om at det er viktig å spre informasjon og invitasjon til så mange som mulig og 

tydeliggjøre at alle, også folk som ikke har tilknytning til skolen, er velkomne. Det kan også 

være lurt å få spredd informasjon til skolestartere i barnehagene.  

 

8. Diskusjon: Årets nettvett-kampanje  
FAU og skolen skal sammen arrangere en nettvett-kampanje.  

Forrige gang det ble arrangert var i 2019. Den gangen var det et obligatorisk kveldskurs for 

4.-7. trinn og et foreldremøte for 3. trinn. 

Det var en runde med innspill i møtet, og alle ble også bedt om å be om flere innspill fra sine 

klasser/foresatte-grupper. Diskusjonen i møtet dreide seg om: 

• Hvem er aktuelle å bruke – Barnevakten, politiet, andre? 

• Hva skal opplegget være – foredrag, kurs, workshop? 

• Hvem skal det være for – alle, de eldste, evt. ulikt opplegg for ulike aldersgrupper? 

 

Det var to hovedbekymringer som kom opp. For de yngste elevene var det størst bekymring 

om skjermbruk (mengde, pedagogisk begrunnelse, vanskelig å være enige om noe), mens for de 

eldre elevene var det størst bekymring knyttet til bruk av sosiale medier (mobbing, deling av 

innhold/bilder, grupperinger/utestengelse, kontakt med fremmede osv.). 

FAU-representanter innhenter innspill fra sine klasser, og FAU-styret ønsker et møte med 

skolen så snart som mulig for å planlegge. Målet er å få til et opplegg så snart det lar seg 

gjennomføre.  

 

13. Eventuelt 
Superkort evaluering av bakedugnaden før jul som resulterte i julegaver til lærerne. Det var 

veldig hyggelig for de som var med, og vi oppnådde ønsket resultat når det gjelder å bli bedre 

kjent på tvers av trinn. Vi har fått veldig gode tilbakemeldinger fra takknemlige lærere.  

Neste gang kan det planlegges litt tidligere slik at flere kan involveres.  

Skole-hjem-gruppa oppfordres til å allerede nå tenke på om vi skal arrangere noe liknende som 

kan være en sommeravslutningsgave til personalet.  
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Neste FAU-møte 
Tirsdag 14. mars 2023 kl.1730-1930, Nøklevann skole, personalrommet. 


